
اخبارخبر كوتاه
مدیر مخابرات منطقه لرستان: 

در سالجاری ۶۰ سایت موبایل در لرستان احداث خواهد شد

 مقاوم سازی خطوط و کاهش مطالبات معوقه 
از مهمترین اهداف این امور در سال 1399 می باشد

مخابرات  مخابرات  مدیر  قاسمی  محمد 
لرستان با حضور در شبکه افلاک لرستان خبر داد: 
در رتبه بندی زیرساختهای ارتباطی، لرستان سال 
عرض  در  و  داشته  قرار  ام  سی  رتبه  در  گذشته 
گذشت شش ماه الان در رتبه شانزدهم قرار داریم 
نیز در سالجاری  و  امیدواری دارد  که جای بسی 
شد  خواهد  احداث  استان  در  موبایل  سایت   ۶۰
که از این ۶۰ سایت، ۸ سایت در شهر خرم آباد، 
بروجرد و ۳ سایت هم در شهرستان  ۶ مورد در 
استان  نقاط  اقصی  و  روستاها  در  مابقی  و  دورود 

احداث خواهند شد.
مخابرات  مدیر    ، عمومی  روابط  گزارش  به 
منطقه لرستان با موضوع بررسی وضعیت سیستم 
های ارتباطی و مخابراتی استان لرستان در شبکه 

افلاک  استان انجام شد.
نقش تلفن ثابت در صرفه جویی در هزینه 

مکالمات 
محمد قاسمی افزود: ۶۰۰ هزار مشترک تلفن 
ثابت در مراکز شهری و روستایی استان دایر است 
که از این تعداد ۳۴۰ هزار مشترک واگذار شده در 
اصلا  انشعاب  هزار  و ۱۲۰  باشد  می  مردم  دست 
خرید  هزینه  مردم  که  نحوی  به  ندارد  کارکرد 
انشعاب را پرداخت کرده اند اما استفاده نمی کنند.

ثابت  تلفن  کرد:  تاکید  راستا  همین  در  قاسمی 
راحتی  بخاطر  اما  است  ارتباطات  نوع  ارزانترین 
به  تمایل  بیشتر  مردم  شده  ذخیره  های  تماس 
در  این  اما  دارند،  را  مویابلی  مکالمه  از  استفاده 
حالی ست که هزینه مکالمه درون شهری در هر 
ده دقیقه ۴۵ تومان بوده و هزینه مکالمه موبایل 
هر دقیقه ۶۷ تومان می باشد بنابراین استفاده از 
تلفن ثابت بسیار بصرفه تر خواهد بود و پیشنهاد 
می کنیم زمانی که تلفن ثابت در دسترس است، 
از آن استفاده کنند و فقط در صورت نیاز از موبایل 

استفاده کنند.
رفع مشکلات زیرساختهای ارتباطی در 

لرستان
ارتباطات  حوزه  مشکلات  خصوص  در  وی 
استان تشریح کرد: همه زیرساختهای تلفن ثابت 
در استان لرستان وجود دارد و در سطح شهرهای 
از  شماری  در  گذشته  سال  ۱۰تا۱۵  طی  استان 
انجام شده  هایی  محلات جدید ساختمان سازی 
تلفن  آن  با  همگام  نتوانستیم  متاسفانه  که  است 
هستیم  صدد  در  شالله  ان  که  کنیم  ایجاد  ثابت 
حوزه  دوم  مشکل  شود.  برطرف  مشکل  این 
زیرساختهای ارتباطات مخابرات بیشتر مربوط به 
می  سرقت  بیشتر  که  ست  هوایی  تلفن  کابلهای 
شوند و حتما در مرحله تعمیر دیگر کابل هوایی 
استفاده نمی کنیم.و مشکل سوم وجود معترضین 
تصورات  و  آگاهی  عدم  علت  به  که  است  محلی 
را  محلات  برخی  در  سایت  احداث  اجازه  اشتباه 

نمی دهند.
احداث سایت هیچ خطری برای ساکنین  

محل ندارد
به  اشاره  با  لرستان  منطقه  مخابرات  مدیر 
گونه  هیچ  محل  در  مخابرات  سایت  وجود  اینکه 
و مضرات  نمی کند  ایجاد  برای ساکنین  مشکلی 
از گوشی تلفن همراهی ست  آن به مراتب کمتر 
که در طول شبانه روز کنار ماست، اذعان داشت: 

در طول  و همکارانم  بنده  که  مخابراتی  مرکز  در 
یک  هستیم،  اداری  کار  مشغول  ساعت   ۸ روز 
و خطری  مشکل  هیچگونه  اما  دارد  وجود  سایت 
متوجه ما نشده است لذا از شهروندان و معارضین 
احداث سایت جبهه  به  نسبت  داریم  تقاضا  محل 
نگیرند که این کار موجب عدم توسعه استان و نیز 
فرار سرمایه های عظیم ارتباطی از استان خواهد 
هم   کابل  شبکه  حوزه  در  داد:  ادامه  شد.قاسمی 
مشکلاتی وجود دارد که عمدتا در برخی از مناطق 
رشته های کابل قدیمی یا فرسوده شده اند که به 
شرکت مخابرات ایران تقاضای خرید داده ایم و در 
شالله ظرف  ان  و  هستند  خریداری شدن  مرحله 
یک تا دو ماه وارد استان می شود و اینترنت خوب 

و پرسرعتی به مشترکین عرضه خواهد شد.
زیرساختهای ارتباطی سرمایه عظیم برای 

توسعه استان
استان  در  همراه  تلفن  نفوذ  باب  در  وی 
لرستان نیز بیان داشت: در استان ما پوشش نسبتا 
خوبی داریم و لرستان نسبت به میانگین کشوری 
درمیانه جدول قرار دارد و حداقل باید ۸۵۰ سایت 
تلفن همراه داشته باشیم اما ۵۵۰ سایت داریم و 
مخابرات  هستیم.مدیر  دیگر  سایت   ۳۰۰ نیازمند 
سال  دو  طی  اینکه  به  اشاره  با  لرستان  منطقه 
تاسیس شده است، خبر  گذشته فقط ۱۲ سایت 
داد: امسال به حول و قوه الهی امسال تاسیس۶۰ 
سایت دیگر در دستور کار شرکت مخابرات منطقه 
از  مورد   ۳۰ الان  تا  و  است  گرفته  قرار  لرستان 
تومان  میلیارد   ۱۵۰ ارزش  به  مربوطه  تجهیزات 
مهرماه ۱۰  ام  پانزدهم  تا  و  است  خریداری شده 

سایت احداث خواهد شد.
کارکرد سایت موبایل

دو  دارای  را  موبایل  سایت  احداث  قاسمی 
دیگری  و  مکالمه  ارتباطات  و  صوت  کارکرد؛ 

اصطلاحا  که  کرد  عنوان  اینترنت  ارتباطات 
و  شود  می  نامیده  جی   ۴ یا  جی   ۳ تکنولوژی 
۳جی  تکونولوژی   ۴۸۶ گذشته  هفته  طی  افزود: 
تقاضا  میزان  چون  اما  یافت  اختصاص  استان  به 
افزایش یافته چندان ملموس نیست که ان شالله 
تمامی سایتهای استان را به تکنولوژی ۳ جی و ۴ 

جی مجهز خواهیم کرد.
مردم  استفاده  میزان  خصوص  در  وی 
ویروس  شیوع  با  کرد:  اظهار  اینترنت  از  لرستان 
زمان  افزایش  و  مردم  کمتر  تردد  کرونا،ضرورت 
از  لرستان  استفادهمردم  میزان  طبیعتا  فراغت 
اینترنت بیشتر شد و در کل حجم ورودی پیش از 
عید نوروز در لرستان ۱۰ گیگا بایت در ثانیه بود 
سرعت  ترافیک ترین  پر  در  ما  استان  مصرف  که 
مصرف ۱۵ گیگا بایت در ثانیه است که کمتر از 

ظرفیت موجود در شبکه لرستان است.
همت مخابرات در تامین اینترنت مدارس 

خصوص  در  لرستان  منطقه  مخابرات  مدیر 
متولی  داشت:  اذعان  نیز  مدارس  اینترنت  مشکل 
این کار اداره کل فناروی اطلاعات که تاکنون به 
همت این مرکز، اینترنت رایگان به ۴۰۰ مدرسه 
شرکت  توسط  نیز  و  است  شده  داده  تحویل 
مخابرات منطفه لرستان نیز به ۲۰۰ مدرسه مودم 
رایگان اختصاص یافته است و بحمدلله در سطح 

مدارس استان وضعیت خوبی داریم.
توسعه فیبر نوری در دو شهرستان از استان

در  نوری  فیبر  توسعه  خصوص  در  قاسمی 
از  شهری  بین  ارتباطات  در  اینکه  بیان  با  استان 
برای تمام فیبرها  فیبر نوری استفاده می شود و 
می  گرفته  نظر  در  مسیر  دو  پشتیبانی  جهت  به 
یک  کوهدشت  و  پلدختر  مسیرهای  گفت:  شود، 
فیبر دارند که در صدد هستیم بموجب طرح ملی 
فیبر نوری بین خرم آباد و پلدختر مسیر دوم را 

نیز آعاز کنیم و ظرف مدت شش ماه مسیر بزرگراه 
مسیر  این  روستاهای  تمامی  جمله  از  و  زال  پل 
اینترنت پر سرعت خواهند شد که  همگی دارای 
استان  ارتباطی  شاخص  توسعه  در  پررنگی  نقش 

خواهد داشت.
نقش مخابرات لرستان در توسعه صنعت 

گردشگری
صنعت  به  توجه  ضرورت  به  اشاره  با  وی 
گردشگری و اهمیت پوشش دهی آنتن در جاذبه 
آنتن  بحث  در  داد:  خبر  استان  گردشگری  های 
مناطق  در  اینترنت  شبکه  و  همراه  تلفن  دهی 
تاسیس ۳۰  نیارمند  ما،  زیبای  استان  گردشگری 
سایت تلفن همراه هستیم و همانطور که در دریاچه 
گهر پوشش دهی آنتن مطلوبی داریم امسال چند 
استان  گردشگری  نقاط  دیگر  در  جدید  سایت 
لرستان  منطقه  احداث خواهد شد.مدیر مخابرات 
با اشاره به ضرورت توسعه ارتباطات در شهرستان 
اظهار  ززماهرو،  منطقه  ویژه  به  الیگودرز  پرجاذبه 
داشت: الیگودرز حداقل به ۳۰ سایت نیاز دارد که 
در حال حاضر ۱۶ سایت دارد و در سالجاری نیز 
شد.قاسمی  خواهد  احداث  الیگودرز  در  سایت   ۸
برنامه دراز مدت مخابرات منطقه لرستان را شامل 
تحولی شگرف در کل استان دانست و افزود: هدف 
پوشش  فاقد  روستاهای  تمامی  که  است  این  ما 
تلفن همراه استان از سایت موبایل بهره مند شوند 
و همانطور که سایت منطقه آب باریک احداث شد 
سایت منطقه تنگ رشید هم ظرف دو هفته آینده 

انجام خواهد شد.
خدمات آسان پرداخت و بصرفه مخابرات

در  خود  سخنان  از  ویگری  بخش  در  وی 
خصوص خدمات آسان و اینترنتی شرکت مخابرات 
بسزایی  اهمیت  از  هم  کرونایی  شرایط  در  که 
برخوردار است، ابراز داشت: به منظور رفاه بیشتر 
و صرفه جویی در زمان و اخیرا هم حفظ سلامت 
اینترنت  قطع  مشکل   ۲۰۲۰  ، سامانه  مردم 
خرید  امکان  نیز  کندو  می  حل  را  مشترکین 
اینترنت دارد که با تعرفه تلفن ثابت بسیار ارزان 
کنند. استفاده  بسلامتی  مردم  امیدوارم  و  است 

حذف  به  اشاره  با  لرستان  منطقه  مخابرات  مدیر 
اسراف  از  مانع  که  مخابرات  در  کاغذی  قبوض 
می  ها  هزینه  از  بسیاری  و  زمان  اتلاف  کاغذ، 
گردید افزود  :  مشترکین به راحتی با بهره گیری 
از پیامک موبایل می توانند هزینه قبض مصرفی 
تلفن همراه خود را از طریق سامانه ۹۹۹۰ و  تلفن 
ثابت را از طریق سامانه ۲۰۰۰  واریز کنند.قاسمی 
مصرفی  های  هزینه  برآورد  نحوه  خصوص  در 
مشترکین اطمینان داد: نظارت بر حجم اینترنت 
تماما توسط شبکه ها کامپیوتری انجام می شود 
اینترنت خانگی  و هر حجمی که توسط مشترک 
استفاده شده توسط سیستم کامپیوتری محابسه 
می شود و قابل رویت و پیگیری ست لذا اشتباهی 

رخ نمی دهند و فقط تعرفه ها گران شده است.
وی در پایان در پاسخ به اینکه چرا تبلیغات 
این  گفت:  شود،  می  پیامک  افراد  برای  خودکار 
تبلیغات  لغو  کد  و  بوده  مرکز  سوی  از  تبلیغات 
در سیستم  پیامکی را تحت عنوان #۸۰۰* اعلام 
کرد که شهروندان در صورت انتخاب این   کد دیگر 

شاهد  دریافت خودکار تبلیغات نخواهند بود.

سید علیرضا میرباقری رئیس بهره برداری شهرستان های شرکت 
گاز استان گیلان اظهار داشت: مجموعه بهره برداری شهرستان ها با 
پیمانکاری،  و  قراردادی  کارمند   ۲۹۵ و  رسمی  کارمند   ۱۴۰ داشتن 
۱۵ شهرستان و بیش از ۷۵۰ هزار مشترک را تحت پوشش خود قرار 
داده است.مهندس میرباقری اتمام عملیات ساقه بلند نمودن شیرهای 
در  گرفته  اقدامات صورت  مهمترین  از  را  استان  سراسر  ای  حوضچه 
سال ۱۳۹۸ عنوان نمود و گفت: هم اکنون یکی از مهم ترین پروژه 
 CGSهای در حال اجرای شرکت، تعمیرات اساسی هیتر ایستگاه های
است که در حال حاضر برای ۱۱ هیتر پیمان گرفته شده و در دست 
اقدام می باشد.رئیس بهره برداری شهرستان ها مقاوم سازی خطوط 
شبکه و تغذیه برای پایداری جریان گاز در مواقع بحران و همچنین 
کاهش بدهی مطالبات معوقه را از مهمترین برنامه های این امور در 
پیام متمرکز در  ایجاد مرکز  به  اشاره  با  نمود.وی  سال ۱۳۹۹ عنوان 
شرکت گاز استان گیلان،  اظهار داشت:  یکی از اقدامات بسیار مهم برای 
ارائه خدمات بهینه و مطلوب گازرسانی به مشترکین، ایجاد مرکز پیام 
متمرکز می باشد که این مهم با تلاش و همت همکارانم برای اولین 
بار در سطح کشور محقق شده و هم اکنون تمامی مشترکین محترم 
در سراسر استان می توانند  طی تماس با شماره ۱۹۴ در اسرع وقت از 
خدمات شرکت گاز  بهره مند گردند.این مقام مسئول توضیح داد: در 
بهره برداری چهار فرآیند بهره برداری و نگهداری، امدادرسانی، خدمات 
پس از فروش و واگذاری امتیاز و فروش گاز وجود دارد که برای انجام 
این فرآیندها دستور العلها و روش های اجرایی مختلفی تدوین شده 
است و به صورت مداوم نیز مورد پایش قرار میگردند، علاوه بر این از 
نرم افزار مختلفی برای کنترل سیستمی این فرآیندها استفاده می شود.
به طور  برداری  بهره  نمود: در مجموعه  بیان  میرباقری  مهندس 
متوسط در سال ۱۵۰ کیلومتر شبکه در قالب حفره خالی و ۸ هزار 

انشعاب پراکنده اجرا و نصب می گردد و همچنین با توجه به تاسیسات 
بهره  پیمانکاران  خدمات  از  نگهداری،  و  تعمیر  جهت  گازدار،  موجود 
گرفته می شود  و حدوداً در هر سال در بخش های شبکه و انشعاب و 
تعمیر و نگهداری بین ۲۵ الی ۳۰ میلیارد تومان هزینه می شود.رئیس 
بهره برداری شهرستان ها در خصوص رسیدگی به وضعیت و مسائل 
کارکنان تحت سرپرستی اظهار داشت: در این زمینه، علاوه بر مذاکره و 
مصاحبه های چهره به چهره سعی گردیده است با تعاملی که با معاونت 
مشکلات  رفع  به  نسبت  امکان  حد  در  دارد  وجود  پشتیبانی  و  مالی 
صورت  تائید  و  کنترل  بررسی،  خصوص  در  گردد.وی  اقدام  پرسنل 
تقسیم  جاری  و  عمرانی  بخش  دو  به  مورد  این  نمود:  بیان  وضعیتها 
می گردد، در بخش عمرانی ادارات گاز مستقیماً بر پروژه های عمرانی 
نظارت داشته مضافاً به اینکه پس از پالایش صورت وضعیتها در ادارات 
گاز، در بهره برداری شهرستانها و همچنین واحد برنامه ریزی نیز بررسی 
و کنترل صورت می گیرد، در بخش پروژه های جاری مانند گازبانی، 
کنتورخوانی و امداد که به صورت متمرکز پیمانکار گرفته میشود تماماً 
در بهره برداری شهرستانها بررسی و کنترل می گردد.مهندس میرباقری 
گفت: از اقدامات بسیار خوبی که درجهت نظارت برفرآیندهای فروش 
مجموعه  و  سیستم  ایجاد  است  گرفته  صورت  مشترکین  خدمات  و 
اشتراک پذیری متمرکز در استان گیلان می باشد که در حال حاضر 
قرار می  استفاده  در واحد هماهنگی فروش خدمات مشترکین مورد 
گیرد.این مقام مسئول درخصوص نظارت بر فرآیند هاي طراحي شده 
و  توسعه شبکه در مناطق گازرساني  و  انشعابات، تجهیزات  در نصب 
کنترل اقدامات صورت گرفته اظهار داشت: از شاخصهای بسیار مهم 
در مجموعه بهره برداری، زمان اجرای عملیات شبکه های حفره خالی 
و نصب انشعابات از زمان ارائه مجوزهای قانونی از طرف متقاضی می 
باشد که این شاخصها به صورت مستمر پایش شده و چنانچه از زمان 

های هدف گذاری شده فراتر رود سریعاً اقدامات اصلاحی برای رفع آنها 
برداری شهرستان ها در خصوص وصول  بهره  صورت میپذیرد.رئیس 
مطالبات معوقه گفت: یکی از چالشها در بهره برداری وصول مطالبات 
معوقه می باشد لیکن با برگزاری جلسات مکرر و تبیین اهداف، راهکارها 
و ایجاد موارد انگیزشی برای کارکنان و همچنین تعامل با مشترکین 
بدهکار با توجه به وضعیت اقتصادی و معیشتی آنان، جهت پرداخت 
برای کاهش مطالبات تلاش می گردد.مهندس  ای  به صورت مرحله 
میرباقری اظهار داشت: از اقدامات خوب دیگری که در سال ۱۳۹۹ کلید 
خورده است ایجاد مرکز خدمات غیر حضوری در معرفی شماره ۳۴۱۴ 
برای جلوگیری از مراجعه ارباب رجوع به ادارات می باشد که در حال 
حاضر به صورت پایلوت در شهرستان رشت در حال انجام می باشد و 
به امید خدا در آینده ای نزدیک در کل استان اجرایی خواهد شد.وی 
در خاتمه از راه اندازی سامانه تعمیراتی تحت وب خبر داد و گفت: این 
طرح یکی از پروژه های مهم مجموعه بهره برداری می باشد که هم 

اکنون در مراحل ابتدایی قرار داریم.

مدیرکل محترم نوسازی مدارس گیلان :
پویش ملی آجر به آجر سرشار از 
مضامین نوع دوستی، زمینه ساز 
مشارکت عمومی در امرمقدس 

مدرسه سازی است
تجهیز  و  توسعه  نوسازی،  محترم  مدیرکل 
رحمتی  محمد  با  دیدار  در  گیلان  مدارس 
استان گیلان ضمن  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
تشریح طرح تحولی آجر به آجر، افزود: نهادینه 
تحولی  ساز  زمینه  مشارکت  فرهنگ  کردن 

ارزشمند در نظام آموزشی ما خواهد بود.  
محترم  مدیرکل  دقیق  علی  مهندس 
نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس گیلان در دیدار 
پرورش  و  آموزش  مدیرکل  رحمتی  محمد  با 
آجر  تحولی  طرح  تشریح  ضمن  گیلان  استان 
مشارکت  فرهنگ  نهادینه کردن  افزود:  آجر،  به 
آموزشی  نظام  در  ارزشمند  تحولی  ساز  زمینه 
در  مشارکت  اینکه  بیان  با  بود.وی  خواهد  ما 
امور خیر ریشه در ادبیات دینی و ملی ما دارد، 
افزود: پویش ملی آجر به آجر سرشار از مضامین 
در  عمومی  مشارکت  ساز  زمینه  دوستی،  نوع 

امرمقدس مدرسه سازی است.
مدیران  اینکه  به  اشاره  با  دقیق  مهندس 
آموزش و پرورش در تقویت و نهادینه کردن این 
باید جهادی کار کنند، تصریح نمود:  طرح ملی 
انتظار دارم مدیران و روسای آموزش و پرورش 
سهم مهمی در ترویج فرهنگ مشارکت از طریق 

پویش مردمی آجر به آجر ایفا نمایند.
های  تلاش  با  نمود:  امیدواری  اظهار  وی 
تواند زمینه  این طرح می  اجرای  صورت گرفته 
ورود خیرین بیشتری را به عرصه مدرسه سازی 
فراهم نماید.مدیر کل نوسازی مدارس در پایان 
مردم  برای  آجر  به  آجر  اینکه طرح  بر  تاکید  با 
آموزش  اظهارداشت: مدیران  تشریح شود،  عزیز 
ویژه  به  و  مدارس  اجرایی  عوامل  و  پرورش  و 
و  تشریح  در  اساسی  نقش  نجیب  فرهنگیان 

تبیین این طرح دارند.

اتمام پروژه استاندارد سازی پنج هزار 
متر مربع پیاده رو خیابان بوعلی

بیان  با  یک  منطقه  مدیر  صابر  دهبانی 
پر  معابر  از  یکی  بوعلی  خیابان  رو  پیاده  اینکه 
اتمام  از  شود  می  محسوب  همدان  شهر  تردد 
داد. خبر  رو  پیاده  این  استانداردسازی  عملیات 
به  که  شهری  درون  سفرهای  کرد  عنوان  وی 
افزایش  دلیل  به  شوند  می  انجام  پیاده  صورت 
نقش اجتماعی افراد و افزایش سلامت جامعه از 
که  اقداماتی  و  هستند  برخوردار  بالایی  اهمیت 
به  شهروندان  بیشتر  هرچه  ترغیب  باعث  بتواند 
کیفیت  ارتقای  در  موثر  گامی  شود  روی  پیاده 

زندگی شهری ست.
مدیر منطقه یک با اشاره به اینکه تسهیل 
سلامت  ارتقا  و  افزایش  مرور،  و  عبور  و  تردد 
به سواره  پیاده رو  افزایش حاکمیت  شهروندان، 
به  گفت  است  سازی  رو  پیاده  اهداف  از  رو 
بوعلی  رو خیابان  پیاده  علت فرسودگی ساختار 
مشکلاتی  با  معبر  این  از  گذر  برای  شهروندان 
در  که  مهمی  اهداف  از  یکی  و  بودند  روبرو 
دنبال  به  رو  پیاده  این  سازی  استاندارد  پروژه 
آن بودیم افزایش ضریب ایمنی پیاده رو بود که 
همه شهروندان بتوانند به راحتی از آن استفاده 
کنند و همچنین خوشبختانه با هماهنگی ادارات 
در  گاز  و  برق  فاضلاب،  و  آب  جمله  از  مختلف 
ابتدا تمامی زیرساختهای قدیمی جمع آوری شد 
به  که  های  حفاری  دیگر  آنها  رسانی  بروز  با  و 

پیاده رو آسیبی وارد کند نخواهیم داشت.
وی با بیان اینکه یکی از مهم ترین دلایلی 
پیاده  از  استفاده  به  ترغیب  را  شهروندان  که 
در  است گفت  رو  پیاده  آن  زیبایی  کند  رو می 
حوزه زیباسازی پیاده رو بوعلی اقدامات متفاوتی 
صورت پذیرفته است که می توان به اجرای نور 
سبز  فضای  و  مسیر  روشنایی  درختان،  پردازی 

این معبر اشاره کرد.
پیاده رو  دهبانی صابر در استانداردسازی 
بوعلی تمامی ضوابط و قوانینی که بایستی در 
حوزه پیاده رو سازی صورت بگیرد رعایت شده 
استانداردهای مخصوص  به  توان  می  که  است 
افراد کم توان جسمی، سطح شیب بندی، عدم 
اشاره کرد.  به کوچه ها  پله و دسترسی  وجود 
کم  و  نابینایان  راحتتر  هرچه  استفاده  برای 
که  برجسته  بتنی  های  فرش  کف  از  بینایان 
شکل  مخروطی  و  مستقیم  خطوط  صورت  به 
روی  حرکت  با  تا  است  شده  استفاده  هستند 
تغییر  و  حرکتی  مستقیم  مسیر  متوجه  آنها 

بشوند. مسیرها 
وی ادامه داد پروژه پیاده رو سازی خیابان 
بوعلی با مساحتی پنج هزار متر مربعی با اقداماتی 
لایروبی  گرانیتی،  فرش  سنگ  اجرای  قبیل  از 
نور  اجرای  جدید،  گذاری  دال  ها،  نهری  کامل 
پردازی درختان، روشنایی مسیر، مبلمان شهری 
به  ریالی  میلیارد   ۲۰ اعتباری  با  سبز  فضای  و 
شهروندان  استفاده  آماده  و  است  رسیده  پایان 

عزیز همدانی است.

بازدید معاون بهره برداری از ناحیه 
کهگیلویه و بویراحمد

برق  برداری شرکت  بهره  معاونت  سرپرست 
منطقه ای خوزستان از ناحیه کهگیلویه و بویراحمد 
این شرکت بازدید کرد.رامین گلشنی راد به همراه 
تیم همراه برای بررسی وضعیت شبکه امور بهره 
برداری ناحیه کهگیلویه و بویراحمد سفری سه روزه 
به این استان داشت و در جریان آخرین اقدامات 
انجام شده بر روی شبکه انتقال و فوق توزیع برق 
و چالش های پیش رو برای تابستان آینده، قرار 
توزیع  شرکت  مسئولین  با  جلسه  گرفت.تشکیل 
برق کهگیلویه و بویراحمد، بررسی چگونگی عبور 
از اوج پیک مصرف سال جاری، بازدید از پروژهای 
بهینه سازی و در دست اقدام شرکت برق منطقه 
ای خوزستان در کهگیلویه و بویراحمد و بررسی 
مشکلات اپراتورها از مهم ترین برنامه های این سفر 
بوده است.بازدید از پست های برق و دکل رادیو 
بررسی آخرین وضعیت  به منظور  ترانک سپیدار 
اجرایی این دکل جهت توسعه بستر مخابراتی و 
رادیو ترانکی استان، از دیگر اقدامات انجام شده در 
این سفر بوده است.درپایان نیز صورتجلسه ایی از 
روند اجرایی پروژه های ساختمانی و تجهیزاتی در 
دست اقدام و پروژه های تعریف شده جهت بهبود 
پایداری شبکه و مرمت و بازسازی پست های برق 

ناحیه، تهیه و در دستور کار قرار گرفت.

اقدامات شهرداری منطقه یک همدان 
در کسترش فضای سبز

شهرنشینی  گسترش  در  ضروریات  از  یکی 
ایجاد فضاهای سبز جدید و همچنین ایجاد محل 
های ورزشی جدید است، شهرداری منطقه یک چه 
اقداماتی را در این حوزه صورت می دهد؟ مسعود 
فضای  بر ضرورت گسترش  تاکید  با  صابر  دهبانی 
سبز و با هدف افزایش فضای شادی و نشاط در بین 
شهروندان، اظهار کرد: توسعه زیرساخت های شهری 
از نیازهای ضروری و انکار ناپذیر زندگی شهرنشینی 
به شمار می رود که در این میان توسعه فضای سبز 
بر  که  مثبتی  تاثیرات  دلیل  به  آن  کاربری های  و 
محیط زیست و سلامت جسمی و روحی شهروندان 
ادامه  در  است.وی  اهمیت  حایز  بسیار  گذارد،  می 
تصریح کرد: فضای سبز شهری بایستی متناسب با 
شرایط هر منطقه مورد توجه قرار گیرد که در همین 
رابطه با به کارگیری کارشناسان متخصص و زبده 
در  شهری  ضوابط  و  استانداردها  معیارها،  تمامی 
سطح شهرداری منطقه یک شناسایی و احصاء شده 
است که در نهایت با به کارگیری طرح های هنری و 
خلاقانه علاوه بر کاهش آلودگی ها، شاهد گسترش 
جلوه های بصری و سیمای شهری در راستای افزایش 
رضایتمندی شهروندان خواهیم بود.مدیر منطقه یک 
با اشاره به اینکه همدان عنوان شهر سبز پایدار را 
یدک می کشد، گفت: توسعه و گسترش فضای سبز 
تاثیرات مثبت زیست محیطی، اقتصادی و اجتماعی 
را به همراه دارد که در نهایت منجر به ارتقای سطح 
خواهد  همدانی  شهروندان  زندگی  کیفی  و  کمی 
شد.وي با اشاره به اینکه پیامدهاي توسعه شهري 
آنها  محیطي  زیست  معضلات  پیچیدگي هاي  و 
اجتناب  را  آن  گسترش  و  سبز  فضاي  موجودیت 
 ناپذیر کرده  است، توسعه و احداث پارک ها با اعتبار 
۱۵۲ میلیارد ریالی را از اولیوتهاي این منطقه دانست. 
هم اکنون عملیات اجرای دو پارک محلی در سطح 
منطقه یک در حال انجام است، پارکهای کمال آباد 
و میدان بیمه، که در پارک نواری کمال آباد عملیات 
محوطه سازی، جدولگذاری و سنگکاری کف به اتمام 
رسیده است و به زودی بهره برداری از آن صورت 
می پذیرد. همچین در پارک نواری میدان بیمه در 
حال عملیات تسطیح و جدولگذاری هستیم، در بحث 
بازسازي پارک ها و فضاي سبز نیز مي توان به ترمیم 
و باسازي پارک مردم، پارک جوان، بلوار کاج می توان 
اشاره کرد.دهبانی صابر گفت عملیات اجرایی پارک 
جنگلی ولایت نیز به زودی آغاز خواهد شد که سعی 
داریم تا محیط طبیعی این منطقه حفظ شده و با 
اجرای مناسب جاده های دسترس در آن محیطی 
مفرح جهت خانواده ها احداث نماییم. دهبانی صابر 
با بیان اینکه در بودجه سال جاری مبلغ ۶۵ میلیارد 
ریال جهت پوشش سقف میانی تالار در نظر گرفته 
شده است گفت پوشش اولیه با استفاده از ورق های 
فصل  انتهای  تا  و  است  اتمام  حال  در  الومنیومی 
تابستان شاهد تکمیل این فاز از پروژه خواهیم بود 
و پس از آن عملیات انجام عایق کاری انجام خواهد 
از  جلوگیری  برای  یک  منطقه  شهرداری  شد.*آیا 
طغیان رودخانه و کانالها با توجه به نزدیکی به فصول 
پر بارش پاییز و زمستان داشته است؟مدیر منطقه 
یک با بیان اینکه در سال گذشته توانستیم با لایروبی 
از  خوبی  به  منطقه  سطح  کانالهای  و  ها  رودخانه 
آبگرفتگی و طغیان آنها جلوگیری نماییم عنوان کرد 
در سال جاری نیز با هدایت آبهای سطحی منطقه از 
جمله زمانی و جوادیه، دیوار کشی رودخانه های دره 
مراد بیگ و بلوار کاج و لایروبی های منظم بتوانیم در 
فصول پر بارش شاهد آسایش همشهریان باشیم.وی 
در انتها از شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر که با 
حمایت های لازم باعث پیشرفت پروژه های شهر می 
شوند و شهروندانی که با مدیریت شهری همکاری 

می کنند تشکر و قدردانی کرد.
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22شهریور سالروز افتتاح واحد ورق رنگی شرکت فولاد مبارکه
۲۲ شهریور ماه سالروز افتتاح واحد ورق رنگی 
پای  بهانه  همین  به  است.  مبارکه  فولاد  شرکت 
صحبتهای علیرضا گندمکار، رئیس واحد گالوانیزه 
و ورق رنگی این شرکت نشستیم تا با این واحد و 
آشنا  بیشتر  آن  کارکنان  افتخارآمیز  دستاوردهای 

شویم. با ما همراه باشید.
برخوردار  ویژگیهایی  چه  از  رنگی  ورق 
در  پوششدار  محصولات  از  استفاده  است؟امروزه 
آن،  مهم  دلایل  از  یکی  که  یافته  افزایش  صنعت 
ممانعت از تأثیر محیط و عدم تخریب و خوردگی 
فلز و در نتیجه افزایش عمر ورق و همچنین بهبود 
خواص زیباییشناختی آن است. از مزایای خط ورق 
رنگی قابلیت تولید ورق لمینیت جهت تولید لوازم 
خانگی و دکوراتیو و ورق embossed )نقشدار(
کیفی  کنترل  توسط  ورق  نهایی،  مرحلۀ  در  است. 
مورد بازرسی قرار میگیرد و روی آن فیلم محافظ 

اعمال میشود.

فولاد  در  که  پوششداری  محصولات  اساسا 
مبارکه تولید میشوند کداماند؟

مبارکه  فولاد  شرکت  پوششدار  محصولات 
شامل ورق قلع اندود، ورق گالوانیزه و ورق رنگی 
اسمی  ظرفیت  با  رنگی  ورق  تولید  که خط  است 
 C.M.I شرکت  توسط  سال  در  تن  هزار   ۱۰۰
شرکت  کارکنان  همکاری  با  و  نصب  و  طراحی 
رسید.  بهرهبرداری  به   ۸۲ سال  شهریور   ۲۲ در 
شناخت  عدم  به  توجه  با  تولید،  مسیر  ابتدای  در 
کافی از مزایای استفاده از این محصول در بازار و 
مشکلات ابتدایی، میزان تولید خط  ۲ تا ۵ هزار 
تن در ماه بود و این عدد در حال حاضر به حدود 
۱۱ هزار تن در ماه رسیده است. واحد ورق رنگی 
تاکنون  راهاندازی  ابتدای  از  شرکت فولاد مبارکه 
محصول  تن  هزار   ۵۷۵ و  میلیون  یک  از  بیش 
در  است.قــــــدری  کرده  مصرف  بازار  روانۀ  را 
تــولیــد  خــط  این  قابلیــتهای  خــــصوص 

توضیح  آن  کارکنان  دستاوردهای  آخرین  و 
محصولات  تولید  خط،  این  اولیۀ  دهید.طراحی 
و  خط  توسعۀ  راستای  در  است.  بوده  ساختمانی 
تولید محصولات جدید و لوازم خانگی و دکوراتیو، 
تجهیزات  کردن  اضافه  از  پس  رنگی  ورق  واحد 
تکمیلی و انجام پروژههای متعددی از قبیل نصب 
ضخامتسنج آنلاین و Coating Cabin، ایجاد 
جهت  اقدام  انبار،  و  پشتیبان  خطوط  اصلاح  یا 
Recoiling و تکمیلی در کنار خط  نصب خط 
رنگی موجود و ...، در سال گذشته موفق به تولید 
لوازم خانگی گردید که هماکنون  محصول جدید 

جزو سفارشهای تولید این واحد است.
سخن آخر؟

همکارانی  همۀ  زحمات  از  قدردانی  ضمن 
این  در  تاکنون  خط  این  راهاندازی  ابتدای  از  که 
روبهرشد  روند  امیدوارم  کردند،  نقشآفرینی  عرصه 

و موفقیتهای واحد ورق رنگی تداوم داشته باشد.


